
Славица Ђукић-Дејановић: Промена Устава за сада само идеја
среда, 17 новембар 2010 16:26

Бечеј -- Председница Скупштине Славица Ђукић Дејановић изјавила да се о уставним
промена "гласно размишља", али да формалних разговора о томе још увек нема.

  

Дејановићева је у Бечеју рекла да с обзиром на проблеме које тренутно Србија као
држава има, питање промене Устава неће бити најмање годину дана стављено на
дневни ред.

  

Као приоритете је навела европску мапу пута, дијалог Приштина - Београд, као и борба
против организованог криминала.

  

Она је рекла да се "гласно размишљање" неких функционера, поред регионализације и
децентрализације, односи и на смањење броја посланика, јер сматрају да је 250
посланика много за малу Србију.

  

Према њеним речима, сарадња републичке и покрајинске скупштине у наредном периоду
биће још активнија, а велика регија као што је Војводина "помаже законодавну активност
Скуштине Србије".

  

Председник Скупштине Војводине Шандор Егереши је нагласио да су манифестације као
што је "Дан отворених врата" у Бечеју добар начин да се са грађанима непосредно
разговара и да се зато не сме дозволити да се политика у Србији креира кабинетским
радом.

  

Председница републичког парламента предочила је грађанима Бечеја скупштинску
активност и функције парламнта, али је и нагласила да јој је изузетно драго што се
налази у граду који је добио награду за толеранцију.
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Она је навела да није далеко време када ће бити отворена канцеларија Војводине у
Бриселу која ће, такође, допринети убрзаном путу као ЕУ.

  

Егереши је казао да су очувања мултиетичности, мултинационалности и
мултиконфесионалности стратешки циљ како Скупштине Војводине, тако и Скупштине
Србије, указавши да искључиво равноправне националне заједнице по правима, али и
обавезама, могу довешти до остварења тог циља.
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